
ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 

při Základní škole Budišov 221 

 

 

Datum:  25. 9. 2017  

Místo konání:  učebna ZŠ Budišov 

Přítomni: Ing. Ludmila Požárová (za rodiče), Marcela Toufarová (za rodiče), Mgr. Lenka Procházková 

(za pedagogický sbor), Hana Stará (za pedagogický sbor), RNDr. Zdeněk Machát 

(za zřizovatele), David Kašpar (za zřizovatele), Mgr. Milan Procházka (host - ředitel ZŠ 

Budišov) 

Omluveni: Petr Piňos (host - starosta obce Budišov) 

Program jednání: 
 

1. ZAHÁJENÍ 
Paní předsedkyně zahájila jednání schůze v 19:00 hod. a přivítala všechny přítomné. 
 
2. INFORMACE O ZMĚNÁCH ČLENŮ ŠKOLSKÉ RADY 
Paní předsedkyně přivítala nové členy za pedagogický sbor, jmenovitě Mgr. Lenku Procházkovou 
a Hanu Starou. Další změna za zřizovatele proběhne v listopadu 2017, další za rodiče v březnu 2018.  
Školská rada bere na vědomí. 

 
3. SCHVÁLENÍ ŠKOLNÍHO ŘÁDU  
Paní místopředsedkyně seznámila ostatní členy školské rady se změnami ve školním řádu. Pan ředitel 
doplňoval informace. Nejpodstatnější změnou je, že u závažných prohřešků žáků se mohou řešit bez 
nižšího stupně napomenutí. Nový školní řád je platný od 1. 9. 2017 a je přílohou tohoto zápisu.  
Školská rada jednohlasně schválila a bere na vědomí. 
 
4. SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY ZA ŠKOLNÍ ROK 2016/2017 
Paní předsedkyně seznámila ostatní členy školské rady s Výroční zprávou o činnosti školy za školní rok 
2016/2017. Pan ředitel doplňoval informace. 
Školská rada jednohlasně schválila a bere na vědomí. 
 
 
5. KONEC FUNKČNÍHO OBDOBÍ PANA ŘEDITELE ZŠ BUDIŠOV 
Panu řediteli ZŠ Budišov Mgr. Milanu Procházkovi končí funkční období 31. 7. 2018. Školní rada v tomto 
složení jednoznačně konstatovala úspěchy a zdárný rozvoj naší základní školy pod vedením pana 
ředitele. Tímto doporučuje školská rada zřizovateli prodloužit současnému panu řediteli mandát. 
Školská rada jednohlasně schválila. 
 

 
6. DISKUSE 
První diskusní příspěvek se týkal vývoje situace a následků dvou stížností a školní inspekce v ZŠ Budišov.  
Dále se znovu připomněno vloupání, krádež a poničení školy. V této souvislosti se uvažuje o 
zabezpečovacím systému základní školy, který bude stát více než 100 tisíc Kč. Probírala se také tématika 
SRPDŠ, nové dětské hřiště, zvlněná podlaha tělocvičny, zatékání střechou, vaření v ZŠ Budišov pro MŠ 



Hodov a MŠ Nárameč, nový web ZŠ, fungování tenisových kurtů a pronájem tělocvičny v zimním období 
cizím subjektům. Do dalších let a v součinnosti s obcí se musí připravit Strategický plán rozvoje, 
odvodnění školy i oplocení školy. Na závěr zaznělo několik návrhů na využití volného prostoru pod 
fotbalovým hřištěm, na likvidaci a na nové vhodné využití prostoru houpaček pod školou. 
Školská rada bere na vědomí. 

 
 
7. ZÁVĚR 
Paní předsedkyně ukončila schůzi školské rady v 20:50 hod. 

 
 
 

Přílohy: příloha č. 1 – aktualizovaný školní řád 

 příloha č. 2 – výroční zpráva za školní rok 2016/2017 

  

 
Další schůze školské rady se uskuteční do konce roku v učebně ZŠ Budišov – přesný termín se upřesní. 
 
 
 
 
V Budišově 25. 9. 2017  zapisovatel: David Kašpar  předsedkyně: Ing. Ludmila Požárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


